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Transportudvalget har i brev af 29. oktober 2019 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Henning Hyllested. 

Spørgsmål 57: 

Vil ministeren redegøre for, i hvilket omfang myndighederne kontrollerer, at 

der til hver tilladelse til taxikørsel, OST-kørsel (offentlig servicetrafik) etc., også 

er indregistreret et godkendt køretøj. 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Færdselsstyrelsen, som oplyser følgende: 

”Færdselsstyrelsen kan oplyse, at der ikke er et krav om udnyttelse af tilladelser 

til erhvervsmæssig persontransport udstedt som følge af ombytning af gamle 

tilladelser, OST-kørsel, sygetransport og limousinekørsel, hvorfor der ikke sker 

kontrol af, at der til hver tilladelse er indregistreret et godkendt køretøj, idet 

tilladelsesindehaver her ikke har pligt til at lade et køretøj indregistrere til den 

enkelte tilladelse, med mindre tilladelsen er i brug.  

For så vidt angår taxitilladelser udstedt efter den tidligere lovgivning føres der 

ikke kontrol med indregistrerede motorkøretøjer, med mindre der sker konkret 

henvendelse om en overtrædelse af lovgivningen. Det bemærkes i den forbin-

delse, at der er tale om en tilladelsestype, der udfases, og hvor der fortsat er 

flere forskellige administrerende myndigheder. 

For så vidt angår tilladelser til erhvervsmæssig persontransport, henvises der 

til besvarelsen af spørgsmål 56 (TRU alm. del)”. 

 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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